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Zápisnica 6/2023 

 

z neplánovaného zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bošáca, konaného dňa 19.07.2023 

o 17.00 hod. v zasadacej miestnosti obecného úradu  obce Bošáca. 

Prítomní: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák, Adela Bujnová, Tatiana 

Helíková , Mgr. Martina Hulínková, , Ing. Ján Koreň, Eva Macejková, Drahomír Záhora 

Neprítomní:      

Overovatelia:     Adela Bujnová, Tatiana Helíková  

Zapisovateľ:       Ing. Miloš Gavač 

Ospravedlnený:  Jarmila Konečníková, hlavný kontrolór 

 

Bod č. 1. Otvorenie – určenie overovateľov a zapisovateľa 

 

Zasadnutie otvoril starosta obce, privítal prítomných a konštatoval, že Obecné 

zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa, keďže je prítomná nadpolovičná väčšina 

poslancov. Starosta určil overovateľov, zapisovateľa a dal hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Uznesenie č. 106/2023/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

schvaľuje  

za overovateľov zápisnice OZ Obce Bošáca zo dňa 19.07.2023 poslankyňu Adela Bujnovú 

a poslankyňu Tatianu Helíkovú   

 

Hlasovanie: 

za:  Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Mgr. Martina Hulínková, Eva Macejková, 

Adela Bujnová, Tatiana Helíková, Ing. Ján Koreň, Drahomír Záhora, Ján Brezovák 

proti: 0  

zdržali sa: 0 

 

Starosta obce informoval o potrebe doplnenia programu zasadnutia o kontrolu uznesení 

z minulého zasadnutia a bod prerokovanie a schválenie realizácie detského inkluzívneho 

ihriska "Rodinka", vzhľadom na začatie stavebného konania.   

 

Uznesenie č. 107/2023/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

schvaľuje  

doplnený program rokovania o kontrolu uznesení  z minulého rokovania a .bod schválenie 

realizácie detského inkluzívneho ihriska "Rodinka" .  

Doplnený program zasadnutia: 

1. Otvorenie – určenie overovateľov a zapisovateľa 

2. Kontrola uznesení z minulého rokovania OZ 

3. Prerokovanie a schválenie projektu Tradície spod Veľkého Lopeníka 

4. Prerokovanie a schválenie realizácie detského inkluzívneho ihriska"Rodinka"   

5. Záver 

Hlasovanie: 
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za:  Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Mgr. Martina Hulínková, Eva Macejková, 

Adela Bujnová, Tatiana Helíková, Ing. Ján Koreň, Drahomír Záhora, Ján Brezovák 

proti: 0 

zdržali sa: 0 

     

Bod č. 2. Kontrola plnenia uznesení z minulého rokovania OZ  

Starosta vykonal kontrolu plnenia uznesení z minulého zasadnutia OZ namiesto ospravedlnenej 

hlavnej kontrolórky obce. 

 

Uznesenie č. 108/2023/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

berie na vedomie  

kontrolu plnenia uznesení z minulého zastupiteľstva. 

Hlasovanie: 

za: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Mgr. Martina Hulínková, Eva Macejková, 

Adela Bujnová, Tatiana Helíková, Ing. Ján Koreň, Drahomír Záhora, Ján Brezovák 

proti: 0  

zdržali sa: 0 

 

Bod č. 3. Prerokovanie a schválenie projektu Tradície spod Veľkého Lopeníka  

 

Starosta vyzval poslankyňu Mgr. Martinu Hulínkovú o bližšie vysvetlenie navrhovaného 

uznesenia k projektu „Tradície spod Veľkého Lopeníka“ a dôvode potrebe prijatia.  

Poslankyňa vysvetlila, že projekt je schválený s podmienkou doplnenia dokumentov a jedným 

z nich je i potrebné odsúhlasenie spolufinancovania realizovaného projektu vo výške rozdielu 

celkových výdavkov projektu a poskytnutého NFP. 

 

Uznesenie č.  109/2023/OZ 

Obecné zastupiteľstvo  v Bošáci 

schvaľuje  

a) predloženie žiadosti o NFP za účelom realizácie projektu  „Tradície spod Veľkého 

Lopeníka“, ktorého ciele sú  v súlade s platným územným plánom obce a Programom 

hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 

2022–2030 

b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 

výške rozdielu celkových výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade s podmienkami 

poskytnutia pomoci vo výške 4 385,11 EUR.   

Hlasovanie: 

za: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Mgr. Martina Hulínková, Eva Macejková, 

Adela Bujnová, Tatiana Helíková, Ing. Ján Koreň, Drahomír Záhora, Ján Brezovák 

proti: 0  

zdržali sa: 0 

 

Bod č. 4. Prerokovanie a schválenie realizácie detského inkluzívneho ihriska"Rodinka" . 

 

Starosta informoval o umiestnení ihriska, o potrebe vyňatia pozemku z pôdneho fondu, 

a o tom, že budúca stavba bude realizovaná ako verejnoprospešná stavba.        
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Uznesenie č. 110/2023/OZ 

Obecné zastupiteľstvo  v Bošáci 

schvaľuje  

realizáciu detského inkluzívneho ihriska "Rodinka" na pozemkoch registra C KN parcelné číslo 

1260, 1262 a 14700/1 v katastrálnom území Bošáca v súlade s projektovou dokumentáciou Ing. 

arch. Ivana Boháča (dátum 3/2023) ako stavbu s charakterom verejnoprospešnej stavby. Podľa 

platného územného plánu obce bude detské ihrisko umiestnené v lokalite R1 (plocha pre 

rozšírenie, doplnenie a skvalitnenie obecného športového areálu pri existujúcom futbalovom 

ihrisku). Na základe zoznamu verejnoprospešných stavieb uvedeného v textovej časti 

územnoplánovacej dokumentácie je vybudovanie detského ihriska v rozvojovej lokalite, 

považované za verejnoprospešnú stavbu. 

Hlasovanie: 

za: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Mgr. Martina Hulínková, Eva Macejková, 

Adela Bujnová, Tatiana Helíková, Ing. Ján Koreň, Drahomír Záhora, Ján Brezovák 

proti: 0  

zdržali sa: 0 

 

 

Bod č. 5.  Záver 

 

Pani poslankyňa Tatiana Helíková oslovila prítomnú zvolenú budúcu pani riaditeľku  Spojenej 

školy pani  Mgr. Záhorovú Renátu, zablahoželala jej k úspechu vo výberovom konaní, vyjadrila 

očakávania v napredovaní vyučovacieho procesu, uviedla že očakáva, že svojím pôsobením  

prispeje k zlepšeniu medziľudských vzťahov v kolektíve Spojenej školy. Poslanci zároveň 

vyjadrili podporu pri výkone jej funkcie. 

Pani Mgr. Renáta Záhorová následne reagovala, hovorila o novej výzve na rekonštrukciu a 

modernizáciu základných škôl, a jej využití na potrebnú modernizáciu školy.  

Starosta obce informoval, že k výzve prichádzajú ponuky spracovateľských spoločností 

a spomedzi možných kandidátov sa po posúdení ,vyberie najvhodnejší k spolupráci. 

Ďalej informoval o potrebe propagácie grantového projektu v TESCO , v ktorom uspela 

Spojená škola Bošáca a potrebe podporiť školu kupónmi za nákup, ktoré určia výšku podpory 

pre školu.  

 

Na záver starosta poďakoval všetkým za účasť, poprial príjemný zvyšok dňa a ukončil 

zasadnutie obecného zastupiteľstva  o 17:30 hod. 

 

Starosta obce   Overovatelia    Zapisovateľ 

 
 
.....................................               ........................................         ................................. 

     Bc. Jozef Mihala                             Adela Bujnová                                     Ing. Miloš Gavač  

 
................................. 

                            Tatiana Helíková  


